
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

REFERAT

Bestyrelsesmøde
 
 
 
 
 

 

Dato: 26. april
  

Tidspunkt: Kl. 17.00 
  
 Byrsted 
Sted:  Kirketerpvej 49, 

  9541 Suldrup

REFERAT 

Bestyrelsesmøde

. april 2016 

Kl. 17.00 – 18.30 

Byrsted – Hjeds Idrætsforening 
Kirketerpvej 49, Kirketerp 
9541 Suldrup 

 

Bestyrelsesmøde 



Dato: 01.02.2016 

 

 
 
Til stede: Anette Tedaldi  

Britta Kiis  
Carsten Bojesen  
Lene Nygaard  
Merete Langeland  
Michael Frederiksen 
Ole Nørgaard 
Sara Tornøe  

Afbud fra: Charlotte Hansen 
Lilli Brunø 

Ordstyrer: Ole Nørgaard 

Referent: Sara Tornøe 
 

 
 

1. Godkendelse af aktuel dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra møde d. 1/2 -16 

Referat godkendt 

 

3. Status Årsmøde 

Alt klar til årsmøde 

 

4. Status Dialogmøde 30/5 

Div. aftaler er ved at være på plads 

Bus bestilt hos Olesens busser 

Programmet sendes ud før Kr. Himmelfart 

 

5. Landsbybesøg (Guldbæk) 

Punktet udsat til næste møde 

 

6. Årshjul 2016 - 2017 

Vi laver årshjul på næste bestyrelsesmøde d. 9. juni kl. 17.00 i Terndrup, 
hvor de nye bestyrelsesmedlemmer introduceres til arbejdet i bestyrelsen 

 



Dato: 01.02.2016 

 

 
7. Fra udviklingskonsulenten 

Kort gennemgang af økonomi. Det blev aftalt at sørge for en grundig 
intro til økonomien på landdistriktsområdet på næste bestyrelsesmøde. 

 

8. Oplysninger fra bestyrelsen til medlemmerne 
 
-  
 

9. Ændringer i organisationen 

Ny formand i Stenild. Adresseliste og kontaktinformationer på 
hjemmesiden opdateres.  

 

10. Orientering til pressen/offentligheden 

Michael orienterer pressen om valg + dialogtur efter 30. maj. 

 

11.  Kommende mødedatoer og –emner 

Næste møde er 9. juni kl. 17-19 i Terndrup. (Årshjul, økonomi, evt. ny 
repræsentant til venskabsbyarbejdsgruppen). 

 

12. Eventuelt 

Landsbystafetten: Gl. Skørping har vundet – afventer at der bliver 
koordineret en dato for overrækkelse. Den ringe interesse for at søge 
stafetten giver anledning til overvejelse om hvorvidt det skal gentages i 
2017. 

 


